
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.6/2012 ze dne 4.6.2012 

 
Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17.00 hod      
Čas ukončení :         18:45 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, Ing. Karel Dohnal, Miloslava 
Marečková, Ing. Heda Pellarová,  MUDr. Ladislava Harrerová, MUDr Jindřich Samek 
Počet přítomných členů zastupitelstva : 7 
Omluven :  
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: MUDr. Ladislava Harrerová, Miloslava Marečková 
 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce.  
Návrh usnesení č.1/6/2012 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.5/2012 ze dne 14.5.2012 
Hlasování: 
Pro :   7  
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce.  
Dále navrhl ověřovatele zápisu – MUDr. Ladislava Harrerová, Miloslava Marečková 
Návrh usnesení č. 2/6/2012:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  MUDr. Ladislava Harrerová, Miloslava Marečková 
Hlasování: 
Pro :   7 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

2. Projednání smlouvy o vzájemné spolupráci při přípravě a realizaci vyvolané investice (plocha 
označená v ÚP jako Z7) se společností AJM Invest s.r.o – finální podoba. 

Starosta předložil a okomentoval. Na minulém zasedání byla m.j. stanovena sankce 2 mil. Kč za porušení 
smlouvy. AJM Invest s.r.o předložila písemnou reakci. V reakci Ing. Daneš píše, že nemají problém s tím že 
smlouva je závazná i pro nástupnické organizace, ale pokutu 2 mil korun odmítají.  
Starosta dále uvedl, že tuto částku považuje za problematickou i právnička, se kterou to konzultoval. Jinak je 
smlouva v pořádku. Ing. Daneš jako sankci navrhuje případné znemožnění  stavby na dvou parcelách u silnice.  
Diskuze.  
Tato sankce by pak zasáhla vlastníka pozemku, nikoli společnost AJM Invest s.r.o., která vlastníkem není. 
Ing. Daneš ve svém dopise uvádí předpokládanou hodnotu vyvolané investice na 500 tis. Kč. Jedná se zejména o 
chodník, úpravu komunikace a bezpečnostní přepad kanalizace v uličce „od Krátkých ke Hrůšovým“. Pokud by 
nebyla provedena ze strany společnosti AJM Invest s.r.o., pak ji musí provést obec svým nákladem, protože to je 
nezbytné pro občany lokality. Logické je tedy stanovit sankci ve výši předpokládaných nákladů. 
 
 



Návrh usnesení č. 3/6/2012: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s uzavřením smlouvy o vzájemné spolupráci při přípravě a realizaci vyvolané investice (plocha 
označená v ÚP jako Z7) se společností AJM Invest s.r.o., dle návrhu smlouvy v příloze tohoto zápisu, za 
předpokladu doplnění: 

- smlouva je závazná i pro případné nástupnické organizace firmy AJM invest s.r.o. 
- jako sankce za neplnění smlouvy bude stanovena smluvní pokuta ve výši 500.000,- Kč. 

Pověřuje starostu podpisem takto doplněné smlouvy  
Hlasování: 
Pro :   7  
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Projednání Smlouvy o právu provést stavbu technické a dopravní infrastruktury v lokalit ě 
označené v územním plánu jako Z7, se společností AJM Invest s.r.o 

Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o standardní dokument vyžadovaný úřady ke stavbě. Starosta navrhl 
souhlasit a  doplnit tam podmínky obce z předchozích vyjádření.  
Návrh usnesení č. 4/6/2012: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s textem Smlouvy o právu provést stavbu technické a dopravní infrastruktury v lokalitě označené 
v územním plánu jako Z7, se společností AJM Invest s.r.o dle návrhu smlouvy v příloze tohoto zápisu, za 
předpokladu doplnění:   

- budou dodrženy podmínky stanovené ve Smlouvě o vzájemné spolupráci při přípravě a realizaci 
vyvolané investice (plocha označená v ÚP jako Z7) se společností AJM Invest s.r.o, v příloze tohoto 
zápisu a dle usnesení zastupitelstva obce č. 2/6/2012 ze dne 4.6.2012 

Hlasování: 
Pro :   7  
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

4. Různé  
4.1. Odpověď odboru školství magistrátu města Hradce Králové na žádost o přijetí dětí s TP ve Vysoké 
nad Labem do mateřských škol zřizovaných městem Hradec Králové 
Starosta předložil odpověď podepsanou vedoucí odboru, ing. Synkovou. Děti s TP ve Vysoké vzít nemohou, 
protože letos mají v MŠ málo míst. V příštích letech je možné požádat znovu. Děti jsou ochotni přijmout, za 
předpokladu, že míst bude dostatek. 
Bez usnesení, pouze pro informaci. 
 
4.2. Stavba plotu u domu č.p.7. 
Starosta předložil a okomentoval. Tento bod byl odložen z minulého zasedání s tím, že bude provedena kontrola 
přímo na místě.  Toto proběhlo a vyplynulo následující: vlastník ustoupí o 30 cm (jednu řadu dlaždic) v celé 
délce plotu do svého pozemku. Chodník bude v celé své délce rozšířen o jednu řadu dlaždic, v místě zúžení před 
zatáčkou o dvě řady.  
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 5/6/2012: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje úmysl směnit část pozemku p.č. 1399/5 v k.ú Vysoká nad Labem (před RD č.p.7) za části pozemků 
p.č. 72 a st. 87, vše v k.ú Vysoká nad Labem, za účelem rozšíření chodníku u RD č.p 7. Chodník bude v celé své 
délce rozšířen o jednu řadu dlaždic, v místě zúžení před zatáčkou o dvě řady, a to nákladem majitele RD č.p. 7. 
Výměra směňovaných pozemků je do 10m2 
Hlasování: 
Pro :   7  
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 



 
 
4.3. Projektová dokumentace na přístavbu kanceláře obecního úřadu  
Starosta předložil a okomentoval. Úmysl přistavět obecní úřad o jednu kancelář byl zastupitelstvem odsouhlasen. 
Starosta uvedl, že oslovil  projektanta, který dělal projekt přístavby MŠ a zpracovával i projekt na zateplení, takže 
budovu velmi dobře zná. Projektová dokumentace bude vyhotovena ve stupni ke stavebnímu povolení a výběru 
dodavatele.  Dokumentace bude předána v 5-ti paré + CD v digitální podobě (PDF, xls) 
Diskuze. Ihned po vypracování lze dát na úřady k vyjádření a zároveň i vypsat tendr. A v červenci se může 
stavět. 
Návrh usnesení č. 6/6/2012: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje nabídku firmy Archlaplan Hradec Králové na zpracování projektové dokumentace na přístavbu 
obecního úřadu dle nabídky v příloze tohoto zápisu 
pověřuje starostu podpisem smlouvy 
Hlasování: 
Pro :   7  
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
4.4. Výběrové řízení č. 2-2012 – Výstavba rozhledny 
Starosta předložil a okomentoval. Zúčastnily se tři firmy. Na minulém zasedání toto nebylo rozhodnuto, protože 
v nabídkách byly nejasnosti. Projektant vypracoval srovnávací tabulku. Dále bylo od uchazečů vyžádáno písemné 
potvrzení, že si stojí za nabídkovou cenou. Firma PKS Stavby INPOS s.r.o odpověděla, že „došlo z naší strany 
k chybě při opisu ceny do výkazu výměr a místo skutečných nákladů 72 600/m3 jsme uvedli částku 7 260 Kč/m3. 
Za námi uvedenou částku nejsme bohužel schopni tuto konstrukci zrealizovat. Omlouváme se atd..“ 
Tato firma byla tedy vyřazena z výběrového řízení. 
Takže výsledek je následující: 

1. INGBAU CZ s.r.o  2.898.813,- Kč  + DPH 20% =  3.478.575,- Kč 
2. MATEX HK s.r.o   4.485.140,- Kč + DPH 20% = 5.382.168,- Kč 

Tato cena je stanovena dle položkového rozpočtu k dokumentaci ke stavebnímu povolení, což je přibližné. Přesně 
se toto stanoví dle dílenské dokumentace, kterou si nechá vypracovat vítězná firma (je to dost drahé, takže se to 
dělá až před stavbou). V ní pravděpodobně dojde k dílčím změnám, zejména v zámečnických konstrukcích, takže 
konečná cena se bude odvíjet podle skutečné tonáže železa. Je pravda, že oproti stavebnímu povolení statik 
doporučil konstrukci zesílit, na což položkový rozpočet nereagoval.  
Řešením je uzavřít smlouvu dle původního rozpočtu a do smlouvy dát to, že případný nárůst zámečnických 
konstrukcí bude řešen dle vypracované dílenské dokumentace a v položkových cenách dle předložené nabídky. 
 
Návrh usnesení č. 7/6/2012: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje výsledky výběrového řízení č. 2/2012 dle přílohy tohoto zápisu. Vítězem se stala firma INGBAU CZ 
s.r.o za cenu  celkovou cenu 3.478.575,- Kč vč. DPH.  Případné posílení zámečnických konstrukcí bude řešeno 
dle vypracované dílenské dokumentace a v položkových cenách dle předložené nabídky  
Do smlouvy s vybraným zhotovitelem bude vložena odkládací doložka ve smyslu: plnění smlouvy se 
odkládá do získání finančních prostředků na stavbu a dojde k němu na výzvu ze strany zastupitelstva 
obce, nejdéle do 31.12.2014. Poté platnost smlouvy končí. 
Hlasování: 
Pro :   6  
Proti :   1 (F. Salavec)  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
4.5. Nový zaměstnanec obce. 
Starosta předložil a okomentoval. Pan Josef Kulhavý je dlouhodobě nemocný a možná se již do práce nevrátí. 
V současné době fungují tedy v údržbě tři zaměstnanci, to je málo. 
Po vyvěšení inzerátu se přihlásilo cca 15 lidí, muži i ženy (tři). Většina byla přespolní (HK, Opatovice), místní 
jsou dva. Starosta navrhl přijmout pana Vojtěcha Jílka, roč. 1985. 
Diskuze. Zastupitelé souhlasí, usnesení není třeba. 
 
 



 


